



圓筒毛巾機 長宏

Circular Towel Knitting Machine



CH-CT01

圓筒毛巾機

型號	CH-CT01		
適合原料	各類原料紗均適合織造。純棉、化學纖維、混紡等。		
功能	運動用頭帶、護腕、浴巾及髮束的織造，可依客戶開發。		
特性	本機器設計精良，結構堅實，任何初學者皆可輕易操作。當織針或紗斷裂以及集物滾筒裝滿時，電子能自動控制機器停止，並切斷馬達電源，如此可以減少原料和動力的損失。		
針筒尺寸	2 1/2"至16"		
針距	12G以下		
針數	依客戶指定		
馬力	1/2~1HP(馬達的電壓及頻率可依客戶指定)		
喂紗口	1F		
配色	4色		
R.P.M.	50到160		
佔地面積	110公分X100公分		
高度	300公分		
產能	頭帶：40打/8小時；護腕：40打/8小時；髮束(小)：1100個/8小時		
浴巾	14打/8小時		

尺寸	4"	10"
淨重	250公斤	308公斤
毛重	350公斤	408公斤
裝箱尺寸	120cmX97cmX145cm	135cmX120cmX145cm

Circular Towel Knitting Machine

Model	CH-CT01		
Application	Suitable for all kinds of yarns. Pure cotton, synthetic yarn and blended fabrics.		
Function	Suitable for making the products of braid, head-band, wrist-protector, hair strap and bathing towel. Depends on customers.		
Features	The machine possesses excellent design, solid structure and easy operation. And beginner can easily operate it. When the needle breaks, yarn breaks and collecting cylinder is filled. The electronic sensor device can stop machine running and cut power immediately so as to reduce the waste of material and power. Cylinder Diameter: 2 1/2" to 16"		
Gauge	Under 12G.		
Number Of Needle	It can be appointed at the request of customer.		
Power	1/2~1HP(the voltage and frequency of motor can be appointed at the request of customer.)		
Feeder	1F		
Color Scheme	4 colors		
R.P.M.	50 to 160		
Space Occupied	110CMX100CM		
Height	300CM		
Capacity	Headband: 40doz/8h; Wrist Protector: 40 doz/8h; Braid (Small): 1100 pcs/8h; Bathing Towel: 14 doz/8h		

	SIZE	4"	10"
NET WEIGHT		250KGS	308KGS
GROSS WEIGHT		350KGS	408KGS
PACKING DIMENSIONS		120cmX97cmX145cm	135cmX120cmX145cm